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Voorstel
Nummer Omschrijving
Voorstel 1. Kennis te nemen van de stand van zaken en het kaartmateriaal
Voorstel 2. Bespreken welke inbreng nodig is in het PVVB van 12 december

Behandeling
Datum Overleg Doel Conclusie
28-11 DO Fysiek Bespreken
12-12 PFHO R&M Bespreken

Toelichting
Beknopte toelichting
Sinds november 2023 werken de regio-gemeenten met de coördinator Prioritaire Doorfietsroutes 
(Leanne van Bentem en Jeroen Smink) aan de voorbereiding en uitvoering van de doorfietsroutes. 
Bijgevoegde memo is bedoeld om een korte update te geven van de stand van zaken en de 
voortgang van het regionale Masterplan Doorfietsroutes. De ambitie is om dat samen met de 
provincie in Q1 2025 te ondertekenen. 

Na het PFHO R+M van 12 december, vindt ‘s middags het PVVB plaats. Naar verwachting zal de 
provincie in dat overleg een toelichting geven op de nieuwe subsidie-verordening voor 
doorfietsroutes èn voor verkeersveiligheid, die in januari 2025 aan Provinciale Staten wordt 
voorgelegd. De nieuwe verordening geeft aan wat de subsidiemogelijkheden gaan zijn voor de 
resterende collegeperiode van Noord-Holland (2025-2027).

Aandachtspunten regiogemeenten
Grote zorg voor de regio Gooi en Vechtstreek, is hoe het complete plan gefinancierd kan worden en 
hoeveel subsidie beschikbaar is voor uitvoering van de prioritaire doorfietsroutes, zoals in 2022 
vastgesteld. De oorspronkelijke raming uit het plan van 2022 bedroeg 34 mln (met 30% marge). De 
provincie werkt nog aan de subsidieverordening. 
De uitwerking heeft ook inzichtelijk gemaakt, dat er op een aantal routes nog keuzevraagstukken 
zitten (bijvoorbeeld op de route tussen Huizen en Bussum), en dat een aantal andere routes ook nog 
fundamentele vragen kennen (zoals de Hakkelaarsbrug of het fietstunneltje bij Crailo). Ook bij de 
aansluiting op het lokale doorfietsroutenetwerk is er (financiële) ondersteuning nodig. .

Mede naar aanleiding van de bespreking in het DO Fysiek, wordt geadviseerd om in het PVVB de 
gedeputeerde mee te nemen in het belang van de Doorfietsroutes voor deze regio, dat hier nog een 
grote opgave ligt en dat de gemeenten de afgelopen maanden fors hebben ingezet om tot een 
uitvoeringsplan te komen (met uitwerking van dilemma’s, inhuur van projectleiders, en maken van 
ramingen). Voorstel is om met de gedeputeerde de problematiek te bespreken en te kijken hoe 
samen oplossingsrichtingen gevonden kunnen worden.

Bijlage(n)
Nummer Omschrijving
Bijlage 1. Stand van zaken Prioritaire Doorfietsroutes
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Bijlage 2. Kaartmateriaal G&V Doorfietsroutes 


